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 Číslo materiálu: 10/2 

Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 

Datum:   18. 6. 2024, v 16:00 hodin 

Přítomni: 

 

Hosté: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

MUDr. Petr Geřábek, Mgr. Vojtěch Smetáček, Antonín Dušek, PhDr. Iva Pospíšilová, 

MUDr. Jan Havlovic, Marie Pipková 

Ing. Mgr. Václav Mareček, Ing. Josef Viktora  

Petr Kalenda, Milan Zelený 

Jiří Klečák 

Člen RM: Ing. Josef Viktora 

Příští jednání: 10. září 2024 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 

 

bere na vědomí zápis z 2. zasedání Komise pro bezpečnost ze dne 18. 6. 2024 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
1. Prezence, přivítání a zahájení jednání 

2. Vyhodnocení činnosti Městské policie Kutná Hora od března 2024 do června 2024 

3. Benefity pro strážníky Městské policie Kutná Hora 

4. Různé a závěr 

______________________________________________________________________________ 

 

1. Prezence, přivítání a zahájení jednání 

  

Zapisovatelka komise Bc. Radka Vonšovská provedla prezenci přítomných členů. Předseda komise      

Mgr. Vojtěch Smetáček přivítal přítomné na druhém zasedání komise v roce 2024 a předal slovo panu 

Marečkovi. 

Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin.  

 

 

2. Vyhodnocení činnosti MěP od března 2024 do června 2024 

 

Pan Mareček seznámil přítomné s činností MěP od března 2024 do současnosti: 

 

Personální obsazení - tabulkový stav je 24 strážníků. 19 strážníků je v přímém výkonu služby,                   

3 strážníci ve vedení, 2 pracovní místa jsou neobsazená. Výběrové řízení na nové strážníky je přes 

prázdniny pozastaveno.  

27. 5. 2024 proběhlo natočení promovidea za přispění vedení města, které bude prezentační pro 

městskou policii i město. 

 

Preventivně výchovná činnost: 

- ukázky v MŠ, ZŠ  

- akce ve spolupráci s BESIPEM v Domě dětí a mládeže v Kutné Hoře 

- účast na stanici HZS v Kutné Hoře na Dnu otevřených dveří 

- zajišťování koncertů Rybiček 48 

- spolupodílnictví na obecně závazné vyhlášce města, která se týká provozování pouliční 

umělecké produkce 
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Přestupková agenda: 

- na úseku dopravy – 904 řešených přestupků  - alkohol, drogy, vozidla bez technické prohlídky 

- v oblasti veřejného pořádku – porušování vyhlášky požívání alkoholu na veřejnosti – 11x, 

rušení nočního klidu – 6x, znečištění veřejného prostranství – 12x, veřejné pohoršení – 1x, 

zábor veřejného prostranství – 13x, ublížení na zdraví – 2x, volné pobíhání psů – 11x, odložení 

komunálního odpadu mimo kontejnerové stání – 1x. 

8. 5. 2024 – nalezena hledaná osoba, která byla předána Policii ČR 

15. 5. 2024 – asistence v ulici Šultysova, použití plynové zbraně 

21. 5. 2024 – kontrola sběrného dvora, zajištěni pachatelé, kteří se vloupali a kradli ve sběrném dvoře 

25. 5. 2024 – přijetí oznámení z Nemocnice v Kutné Hoře, kam se dobývali 2 občani a dožadovali se 

na pohotovosti zdravotního ošetření jejich dítěte, domáhali se vstupu do nemocnice, oba byli 

v podnapilém stavu, předáno Policii ČR k dalšímu šetření  

26. 5. 2024 – potyčka mezi občany v Malíně, napadení nožem 

 

29. 4. 2024 došlo k slavnostnímu předání pamětních medailí městské policie „Medaile za zásluhy“ – 

medaile předával pan starosta vybraným příslušníkům IZS a strážníkům městské policie (za zásah při 

požáru v Trebišovské ulici v Kutné Hoře). 

4. 6. 2024 proběhla kontrola Policie ČR, která kontrolovala zbraně a střelivo na služebně v Kutné Hoře, 

pochvala za trezorovou místnost, kontrola bez závad.  

Požadavek na nákup 3 nových zbraní za vyřazené zbraně.  Byla podána žádost o povolení k nákupu 

střeliva s řízenou deformací – městská policie může toto střelivo používat na výjimku – pro Městskou 

policii Kutná Hora byla výjimka schválena. Doplnění balistické ochrany strážníků o neprůstřelné vesty 

a balistický štít. 

 

 

3. Benefity pro strážníky Městské policie Kutná Hora 

 

Pan Mareček zpracoval a předložil komisi k vyjádření nové benefity pro nově nastupující i současné 

strážníky městské policie: 

- nový bonus – přidělení služebního bytu v obecním zájmu, pokud je pracovní smlouva uzavřena 

na dobu neurčitou, nájemné opakovaně prodlužováno na dobu 1 roku, výši nájemného 

stanovuje RM 

- nově – příspěvek na dovolenou – chceme zabránit odchodům zaměstnanců a zároveň přilákat 

nové uchazeče 

- zvýšení stávajícího příspěvku za odsloužená léta – počínaje odslouženými 5 lety a dále po            

5 odsloužených letech  

- nově – příspěvek na podporu zdraví a prevenci onemocnění 

 

Vyplácení benefitů připadá v úvahu od roku 2025. 

Zavedením nových bonusů a změny výše příspěvků současně nabízených bonusů chce městská policie 

zvýšit konkurenceschopnost městských strážníků vůči státní policii a armádě. Cílem je udržet současné 

zaměstnance a zároveň přilákat nové strážníky. 

 

 

 

4. Různé a závěr 

 

-p. Smetáček- 

Vznesl dotaz ohledně parkování na Palackého náměstí. Pan Mareček blíže objasnil a vysvětlil tuto 

problematiku. 

Dále upozornil na špatnou průjezdnost ulic na náměstí Národního odboje – nedodržení 3 m. 
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-p. Havlovic- 

Upozornil na nastavení systému parkování ve městě tak, aby se mohl dodržovat. Apelovat na budování 

nových parkovacích míst ve městě.  

Zaměřit se na dodržování 3 m vzdálenosti průjezdnosti vozidel – propagace, kampaň.  

 

-p. Pipková- 

Špatná průjezdnost je i v ulici u Okresního soudu. Připojila se k p. Havlovicovi a dala podnět k osvětě 

3 m průjezdnosti (např. Kutnohorské listy, plakáty, letáčky, facebook……)  

 

-p. Viktora- 

Budují se nová parkovací místa v ulici Rudní. Probíhají jednání s ŘSD, kde je návrh v ulici Na Valech 

zúžit vozovku a zhotovit podélná stání pro vozidla. Město plánuje rozšíření parkoviště Na Valech a 

jedná s majitelkou sousedního pozemku, kde můžou vzniknout další parkovací místa. 

 

-p. Pospíšilová- 

Poděkování MěÚ Kutná Hora za zprostředkování vzdělávací aktivity „Ochrana měkkých cílů“ pro 

zaměstnance Úřadu práce v Kutné Hoře ve spolupráci s Policií ČR. Poděkování městské policii za 

součinnost při sociálním šetření. 

 

-p. Geřábek- 

Upozornil na zvýšené kybernetické útoky ze strany Ruské federace a na zvýšené riziko v době konání 

olympiády. 

 

 

Jednání ukončeno v 17:20 hodin. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

Komise pro bezpečnost doporučuje RM schválit výše uvedené benefity pro nové i stávající strážníky 

Městské policie v Kutné Hoře. 

 

Komise pro bezpečnost doporučuje RM propagovat na území města zachování 3 m průjezdnosti 

vozidel IZS (hlavně vozidel HZS) v rámci kampaně „Tři metry k životu“ a k této kampani se aktivně 

připojit. 

 

 

4) Reakce rady města: 
 

 

 

 

 

 

Zapsal: Bc. Radka Vonšovská  

Elektronicky ověřili: přítomní členové komise 


